



ALLURES 52

Deck view
Vue du pont

ALLURES 52



The Allures 52 is a prestige yacht for true long-distance cruising. This new model, easy to manoeuvre and featuring a lifting keel and aluminium hull, the fruits of the unique know-how and experience acquired by the shipyard over the last 10 years, has been developed for and by yachtsmen.

L'Allures 52 est un voilier de grand voyage qui s'inscrit dans le monde des unités de prestige. Dériveur intégral, coque aluminium en forme, facilité de manœuvre ce nouveau modèle, fruit du savoir-faire unique et de l'expérience acquise par le chantier durant ces 10 dernières années, a été conçu par et pour des navigateurs.

Saloon view
Vue du carré

ALLURES 52



The Allures 52 has all the traditional strengths of the Allures range, but takes them to an exceptional level.

Marine interiors combining contemporary design with total respect for ergonomics, fluidity, increased living areas, the large storage capacity and ease of maintenance are all features that have been particularly well-designed on this new flagship yacht.

L'Allures 52 reprend les points forts de la gamme Allures en les portant à un niveau d'aboutissement exceptionnel.

Aménagements marins associant design contemporain et strict respect des cotes d'ergonomie, circulation fluide, grande capacité de rangement et facilité de maintenance ont été particulièrement soignés sur ce nouveau voilier amiral.

ALLURES 52

Specifications Spécifications

Length overall / Longueur hors-tout 16.30 m

Hull Length / Longueur coque 15.50 m

Beam / Largeur 4.70 m

Draught / Tirant d'eau 1.10 m/3.10 m

Displacement / Déplacement 16.9 t

Ballast / Lest 6.1 t

Engine / Motorisation 75 cv

Water capacity / Capacité d'eau douce 750 l

Diesel capacity / Capacité gas-oil 750 l

Mainsail / Grand Voile 62 m²

Solent jib / Solent 61 m²

Air draught / Tirant d'air 21.6 m



OCEAN VERSION
VERSION OCEAN



HORIZON VERSION
VERSION HORIZON



DECK PLAN
PLAN DE PONT